



Label: 3000Grad Records
Artist: Green Lake Project
Title: GLP
Format: CD
Cat.Number: 3000GRADCD016
Release Date: May 17th, 2019
Distribution Vinyl: Kompakt Distribution
Domain: www.3000grad-records.de

3000° RECORDS

Tracks

- | | |
|------------------------------|---------------------|
| 01. The Green Lake | 06. Black Hole |
| 02. Lost For Ages | 07. Forgotten Realm |
| 03. Fuck The War | 08. Planet Sojus |
| 04. Stardust (Album Version) | 09. Suburban |
| 05. Endless Space | 10. The Anomaly |
| | 11. One Hopeful day |

Overview

EN

An album that vibrates with the endlessness of space and an intense atmosphere of rocket-powered departure. It finds expression in the heaving waves of the basslines and the sharp spray of the hi hats, but just as much in the hypnotic play of all those subtle elements that are less obvious: The spiralling vortex of melodies and acidic synthesizer departures creates a sonic texture of organic beauty that is reminiscent of the intricate perfection of nature down here on planet Earth – clearly a signature element in Green Lake Project's unique Space Techno style.

Altogether 11 tracks summarize what the mysterious duo has become well-known for at festivals and parties over the last years: Big productions for big emotions in front of big sound systems.

DE

Ein Album, das ein intensives Gefühl von kosmischer Weite und raketentriebener Aufbruchstimmung transportiert. Es wagt in der wuchtigen Größe seiner Basswellen und der scharfen Gischt seiner Hi Hats, aber auch und gerade im hypnotischen Spiel der weniger offensichtlichen Elemente: Die spiralnebelhaften Melodien und säurelastigen Synthesizer-Abfahrten, die den einzigartigen Weltraum Techno von Green Lake Project bestimmen, erinnern in ihrer organischen Dynamik an die verschachtelte Vollendung unserer irdischen Natur.

In 11 Titeln manifestiert das mysteriöse Duo hier genau das, wofür es in den vergangenen Jahren auf zahlreichen Festivals und Partys bekannt wurde: Große Produktionen für große Gefühle vor großen Anlagen.

FEEDBACK
info@pulliproxy.com
www.pulliproxy.com

pulliproxy

3000Grad Records

Soundcloud
Facebook
Resident Advisor

Green Lake Project

Soundcloud
Facebook
Instagram
Resident Advisor